
Van: Everdij, Nard 
Verzonden: vrijdag 12-4-2024 00:32 
Aan: briefschrijver 
CC: griffie Doetinchem; Gerritsen, Albert; Everdij, Nard; Doetinchem-POB-Gemeente 
Doetinchem; Dorpsraad Wehl 
Onderwerp: RE: Benutten o.a. daken A18 Bedrijvenpark 
 
 

Beste briefschrijver, 
 
Wederom dank voor je meedenken. Momenteel is het aan de bedrijven zelf hoe ze hun dak 
inrichten. Er zijn nu al meerdere bedrijven met zonnepanelen, groen of daktuinen op hun 
pand. Ook met de komst van Rensa zal er weer een pand met heel veel panelen en een daktuin 
verrijzen.  
Maar niet alle bedrijven kiezen er nu voor om panelen te plaatsen, omdat het pand eigenlijk 
niet meer is dan een doos om hun bedrijfsproces en dus geen panelen kan dragen. En ook de 
verzekeraar gooit soms roet in het eten door hogere premies te eisen bij panelen. Vanaf 2025 
verandert bij mijn weten wel de wetgeving, zodat bedrijfspanden wettelijk sterk genoeg 
moeten zijn om panelen te dragen. Dit zal de drempel voor het plaatsen van panelen in ieder 
geval weer verlagen.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Nard Everdij 
gemeente Doetinchem  
 


